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Protokół Nr LII/2022
z LII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

która odby4a się w dniu 28 grudnia 2022 r.
w godzinach od 10:00 do 12:32.

Sesja Rady Miejskiej odbyła się vv sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w
Sępólnie Krajeńskim ul. Tadeusza Kościuszki 11 .

Sesja przeprowadzona przy u$ciu systemu elektronicznego.

Ad. 1. Otwarcie sesji

Otwarcia LII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokonal Pan Franciszek
Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej.

Poinformował, że sesja będzie utrwala?na za pomocą urządzeń rejestrujących obraz
i dżwięk. Nagrania z sesji są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na
stronie internetowej grniny oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Administratorem
danych osobowych jest Burmistrz Sępólna Krajeńskiego. Pełną klauzulę informacyjną
dotyczącą nagrywania i transmisji sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim można
znaleźć na stronie internetowej www.grnina-sepolno.pl w zakładce Rada Miejska oraz
na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie zakładka- sesje
Rady Miejskiej -nagrania oraz na drzwiach wejściowych na posiedzenie sesji.
Przypomnia?ł o przestrzeganiu przepisów związanych z ochroną danych osobowych.

l

Następnie Przewodniczący RM przywita?ł :
- radnych Rady Miejskiej,
- Pana Jarosława Tadycha Starostę Sępoleńskiego,
- Pana Marka Charta Przewodniczącego Rady Powiatu,
- Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Pana Marka Zieńko Zastępcę Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,
- Pana Dariusza Wojtanię Sekretarza Gminy,
- dyrektorów jednostek organizacyjnych,
- kierowników referatów Urzędu Miejskiego,
- Panie i Panów sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli,
- media,
- oraz wszystkich pozosta?łych obecnych na sesji, a także oglądających w mediach,
szczególnie Mieszkańców Gminy Sępólno Krajeńskie.

Lista obecności Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli z Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego, zaproszonych gości, pracowników
jednostek organizacyjnych oraz pozostałych osób uczestniczących w sesji RM stanowi
załącznik nr 2 do protokołu.

a) stwierdzenie quorum,

Przewodniczący RM stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest
quorum, przy którym Rada Miejska w Sępólnie Krajeńskim
i podejmować prawomocne uchwały.

15 co stanowi

może obradować
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Lista radnych RM biorących udzial w sesji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

b) przedstawienie porządku obrad,

Przewodniczący RM poinformowa?ł, ze porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zło,$ć wniosek o
zmianę porządku obrad.

Wobec tego, że nikt nie złożył wniosku o zmianę porządku obrad, Przewodniczący RM
odczytal porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji:

a) stwierdzenie quorum,
b) przedstaw'enie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z L? sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między
sesjami, w tym z wykonania uchwa?ł Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie między
sesjarni.

5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

6. Wolne wnioski i informacje.

7 . Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok.

8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023

rok:

a) Komisji Rewizyjnej,

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,

c) Komisji Budżetu,

d) Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego,

e) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,

f) Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,

g) Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej.

9. Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Sępólno Krajeńskie i Budżet Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2023 rok:

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sępólrto Krajeńskie wraz z autopoprawką,

b) uchwala Nr 17/WPF/2022 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o
projekcie uchwa?ły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Kraj eń skie,
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C ) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu
uchwa?ły Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie,

d) dyskusja,

e) podjęcie uchwa?ły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Krajeńskie,

j') przedstawieriie projektu uchwały w sprawie uchwalertia budżetu Gm.iny
Sępólrio Krajeńskie na 2023 rok wraz z autopoprawką,

g) uchwa?ła Nr 17/P/2022 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o
projekcie uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023 rok,

h) uchwała Nr 16/Dpr/2022 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o
możliwości sfinansowa?nia planowanego deficytu przedstawionego w projekcie
uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023 rok,

i) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu
uchwa?ły Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia bud?żetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok,

j) opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału w Sępólnie
Krajeńskim w sprawie projektu budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023
rok,

k) dyskusja,

l) podjęcie uchwa?ły w sprawie uchwalenia budźetu Gminy Sępólno Krajeńskie
na 2023 rok.

10. Podjęcie uchwa?ł w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2022 rok,

b) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych
prowadzonych przez Gminę Sępólno Krajeńskie,

c) ustalenia regularninu określającego składniki wynagrodzenia nauczycieli
zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gm-inę
Sępólno Krajeńskie,

'd) uchwalenia ,,Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2023-2026",

e) przyjęcia a?ktualizacji ,,Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Sępólno
Krajeńskie",

f) wyra?żenia zgody na wniesienie przez Gminę Sępólno Krajeńskie wkładu
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niepieniężnego do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej ,,KZN-Bydgoski"
Sp. z o.o. w Inowrocławiu, w postaci prawa własności nieruchomości
gruntowej zlokalizowanej w Sępólnie Krajeńskim, przy ul. Karnila
Baczyńskiego,

g) przeprowadzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich oraz Przewodniczących
Zarządów Osiedli i Zarządów Osiedli na kadencję 2023-2027.

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego Rady
o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i zapytania
zgłoszone na poprzedniej sesji.

12. Odpowiedzi na wolne wnioski.

13. Zakończenie sesji.

Przewodniczący RM stwierdził,
przedstawionego porządku obrad.

Że Rada Miejska będzie obradowała wg

Ad.2. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz przesłany radnym za pomocą poczty elektronicznej. Następnie zapytał
radnych o ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższyrn Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z LI sesji Rady Miejskiej zosta?ł przyjęty następującymi głosami:

za- 15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący RM zamkn4 ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskie7o z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej

Przewodniczący RM poinformował, że sprawozdanie zostało przesłane za pomocą
poczty elektronicznej.

Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego przedstawił
sprawozdanie z dzia?łalności między sesjarni RM tj. od dnia 30 listopada 2022 roku do
dnia 28 grudnia 2022 roku.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Po przedstawieniu sprawozdania Burmistrz Sępólna Krajeńskiego doda?ł, że w okresie
sprawozdawczym dotarła jeszcze jedna dobra wiadomość, gdyż 14 grudnia uda?ło się
uzyskać ponad 9,5 miliona złotych dla Zosi Szcześniewskiej, która choruje na SMA.
Jest to choroba bardzo rzadka i bardzo trudna do wyleczenia. Burmistrz Sępólna
Krajeńskiego stwierdził, że potężna zbiórka na 9,5 miliona złotych, którą rozpoczęli
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rodzice zakończyła się sukcesem. Nadmienil że wszyscy uczestniczyliśmy w tej
zbiórce i cieszymy się, że Zosia otrzyrna ten drogi lek i będzie zdrowa.

Następnie w imieniu Sarnorządu Gminy Sępólno Krajeńskie podziękował wszystkim
za ?czenia, które otrzymano z okazji Świąt Bożego Narodzenia od mieszkańców,
instytucji, organizacji, stowarzyszeń, współpracowników, wykonawców oraz
wszystkich, z któryrni dane było współpracować w mijającym roku.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do sprawozdania.

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która chciałaby się dowiedzieć
na temat spotkania przedstawicieli Kapostu w sprawie funkcjonowania Centrum
Terapii Krajna w Sępólnie oraz czy wiadomo, po spotkaniu z firmą NOVAGO kiedy
będą harmonograrny wywozu i gdzie będzie można je odebrać, czy to będzie tak samo
jak było w ZGK, czy będzie to inaczej.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do pierwszego pytania, który poruszyła
wiceprzewodnicząca RM Miczko w sprawie spotkania ze Spółką Kapost.
Poinformował, ze Spółka Kapost poprosiła o spotkanie, podczas którego
zasygnalizowała problem funkcjonowania Centrum Terapii w dwóch różnych
miejscach i chcieliby powrócić do tematu polegającego na tym, żeby to Centrum mogło
funkcjonować w obiekcie przy ulicy Leśnej. Wskaza?ł, że przedstawił sytuację jal« to
wygląda na dzisiaj, że wymaga to jednak zmiany pewnych dokumentów
planistycznych. Doda?ł, że są informacje, że prawdopodobnie niedługo w ogóle nie
trzeba będzie opracowywać studiów zagospodarowania przestrzennego i pozostaną
tylko pla?ny zagospodarowania przestrzennego i jest to dokument, który trzeba będzie
ewentualnie zmienić, jeżeli będzie taka wola Rady na umiejscowienie tego Centrum w
tym miejscu, w któryrn ono połowicznie funkcjonuje. Nadmienił, że Spółka
przedstawiła wstępnie swoje argumenty za tym, żeby jednak do tematu powrócić i
s?azil zgodę, aby ponownie powrócić do tych rozmów, ale sprawa będzie oczywiście
dyskutowana na poziomie Komisji Rady.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do drugiego pytania, które
skierowała wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko w sprawie firmy, która wygrała
przetęg na odbiór odpadów z terenu grniny. Wyjaśnił, źe według zapewnień firmy
harmonog,arn pojawi się do końca roku. Firma będzie sta?rała się utrzymać ten
harmonograrn, który był do tej pory. Dodał, źe na wspólnym spotkaniu gmina prosiła,
żeby nie zmieniać przyzwyczajeń, czy dni, gdzie poszczególne obszary miały
wyznaczone odbiory. Nadmienil iż Spółka wskazała, że postara się do tego
dostosować lecz będzie musia?ła to ułoźyć również według swojego harmonogramu
transportowego, ale według zapewnienia Prezesa mamy informację, że w większości
ten harmonogram się pokryje. Dostarczony będzie tradycyjnie, jak do tej pory oraz
powinny pojawić się stosowne ogłoszenia w ,,Wiadomościach" i mediach
społecznościowych.

Głos zabrał radny RM Antoni Dolny, który zapytał dlaczego tak długo trwa sprawa z
komputerarni dla rodzin popegeerowskich?

Następnie radny RM Dolny powiedział, źe w związku z otwarciem boiska
w'elofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Zalesiu uważa, że tutaj jest gminy, Pana
Burmistrza niegospodarność.

Przewodniczący RM poprosił o meritum, pytanie, a nie komentarze do sytuacji.

Radny RM Antoni Dolny stwierdził, że Panu Przewodniczącemu zawsze coś nie
odpowiada. Następnie zapytał dlaczego gmina wyda?ła 500 tysięcy, a mogła wydać
gdyby była budowa 40-60 tysięcy i dlatego jest to niegospodarność Pana Burmistrza.
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Stwierdził, ze tak uważa i takie jest pytanie, dlaczego nie budowano sali
gimnastycznej, tylko przekształcono na boisko i w związku z tym gmina musiala
wydać około 500 tysięcy, a ta?k by wyda?ła około 40-60 tysięcy, bo załapa?łaby się na
dofinansowanie 98% z popegeerowskich funduszy.

Głos zabrala wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która stwierdziła że brak jej słów,
ponieważ Pan radny nie był w Zalesiu, a ludzie bardzo dziękowali, po prostu płakali,
dzieci się cieszyły i co teraz ma się mów'ć na ten temat, że jest to złe? Dodała, że
trzeba poczekać, jak będą pieniądze i trzeba było być, to Pan zobaczyłby jakie byyły
podziękowania, wręcz wzruszenia ze strony rodziców, nauczycieli, a przede wszystkim
dzieci. Radna RM Miczko stwierdziła, że na ten temat nie powinien Pan nawet pytać,
a odezwała się ponieważ tam była i byli tarn radni i jest tarn naprawdę super.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do sprawy poruszonej przez radnego RM
Antoniego Dolnego w sprawie Zalesia i stwierdził że najlepszą odpowiedzią jest to co
powiedzia?ła Pani wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, że trzeba było być w Zalesiu i
mia?ł Pan zaproszenie i wszyscy radni mieli zaproszenie. Dodał, że Ci którzy chcieli to
skorzystali z tego i widzieli jaką radość to boisko dało tej społeczności, bo nie tylko
dzieciom, ale ca?łej społeczności wiejskiej i okolicy, bo boisko będzie wykorzystane dla
wszystkich. Podkreślił, ze na tym należy poprzestać, jeżeli chodzi o sprawę Zalesia.
Słowa podziękowań jakie tarn padły można sobie przeczytać w biurze
Przewodniczącego Rady bo jest stosowna tablica z podziękowaniarni, którą również
otrzymal Burrnistrz Sępólna.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego powiedział, że jeżeli chodzi o granty
popegeerowskie, to okazuje się że przetarg, który ogłosiła Gmina Sępólno Krajeńskie
w celu wyłonienia wykonawcy okazal się nieudany. Wyjaśnił, że wykonawca
częściowo spełnił swoje zobowiązanie wynikające z przetargu, czyli nie dostarczył
takiego sprzętu jaki był w specyfikacji. Gmina nie mogła przy5ąć tego, poniewffl nłe
byłoby to zgodne ze specyfikacją, która określa?ła parametry tego sprzętu. W związku
z tym przetarg należało powtórzyć i na dzisiaj można powiedzieć, że marny oferty,
które są korzystniejsze zarówno finansowano jak i terminowo, jeżeli chodzi o dostawę
tego sprzętu. Stwierdził, że w miesiącu styczniu powinno się sprawę zakończyć.

Głos zabral radny RM Janusz Tomas, który poprosił Przewodniczącego RM o
zamknięcie tego punktu, poniewa?ż jest on nie na temat, ponieważ pytania miały być
skierowane do wystąpienia Pana Burmistrza, jego sprawozdania, a zaczęto zadawać
pytania z całej dzialalności gminy. Dodał, że będzie późniejszy punkt to proszę tarn
zadawać takie pytania, a nie dopuszczać do zadawania takich pytań.

Przewodniczący RM podziękował za wsparcie. Powiedział, że nie zawsze jego słowa
są zrozumiane albo, że specjalnie odbiera albo się włącza. Doda?ł, że jeżeli jest coś nie
na temat to ma takie prawo.

Głos ponownie zabrał radny RM Antoni Dolny, który zapytał, czy gdyby była sala
gimnastyczna, to mieszkańcy by nie dziękowali?

Przewodniczący RM wskazał, że był podczas uroczystości otwa?rcia tego boiska
wielofunkcyjnego. Następnie odczytał treść podziękowań przekazanych przez
Dyrektora Szkoły za wsparcie inicjatywy budowy boiska wielofunkcyjnego dla
uczniów i mieszkańców Zalesia.

Kopia stanowi załącznik nr 5a do protokołu.

Przewodniczący RM stwierdził, że jest to odpowiedź na zapytanie radnego.

Głos zabrała Pani Ewa Czeszewska Sołtys Sołectwa Skarpa, która wskazała, że
poniewa?ż też uczestniczyła w otwarciu tego boiska ma zapytanie, czy nie było tak, że
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Pani Dyrektor na końcu podsumowała bardzo ładnymi słowarni ten tekst
podziękowania, że ma nadzieję że za kilka lat będzie otwarcie sali gimnastycznej.
Następnie zapytała, czy tak było?

Przewodniczący RM stwierdził, że nie polemizujemy ale był przy tej rozmowie i Pani
Dyrektor miała pytanie ,,czy jeź,eli będzie możliwość to będziemy pamiętali o budowie
sali gimnastycznej". Dodał, że nie było źadnych obietnic ale czy będziemy pamiętali.

Pani Ewa Czeszewska dodała, że Pan Burmistrz powiedział, że będzie myślał, a jeszcze
trzeba czyny wykonywać, myślenie powinno iść z czynami.

Przewodniczący RM poprosił o spokój, bo on prowadzi sesję. Następnie podziękował
Pa?ni Sołtys.

Nikt ięcej głosu nie zabral dlatego Przewodniczący RM przeszedł do kolejnego
punktu według porządku obrad.

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami

Pan Fra?nciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
poinformowa?ł, że informacja z działalności w okresie między sesjarni została
przesłana radnym za pomocą poczty elektronicznej. Następnie odczytał w/wym.
informację.

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący RM zapyta?ł, czy są pytania do informacji.

Pyta?ń nie było, wobec tego Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do
kolejnego.

Ad. 5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

Przewodniczący RM poinformował, że między sesjami nie zostala załoźona żadna
interpelacja ani zapytanie, jeśli ktoś z radnych chciałby zło$ć dziś interpelację lub
zapytanie to poprosił o odczytanie i złożenie na jego ręce.

Głos zabrał radny RM Antoni Dolny, który powiedział, że ma pytanie do Pana
Burmistrza cyt. ,,w związku z niejasnościami wynikając3mni ze składa?nia przeze mnie
oświadczeniem majątkowym w biurze Rady Miejskiej u Pani Kierownik, proszę o
udzielenie odpowiedzi na pytanie. Dlaczego Przewodniczący Rady Miejskiej Pan
Franek Lesinski i Kierownik Referatu Organizacyjnego Pani Frosina, Mirena Frosina
wysła?ła mnie do KRUS-u po PIT 40, skoro posiadałem przeze mnie PIT 1?A był
prawidłowy co potwierdził Urząd Skarbowy. Drugie pytanie: dlaczego Pani Kierownik
Referatu Pani Mirena Frosina wybiegła za moją osobą ze złożonymi przeze mnie w
biurze Rady dokumentami z oświadczeniarni majątkowymi".

Kopia pisma stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodniczący RM stwierdził, że jeśli chodzi o to pytanie do tego wniosku Pana
radnego to rozstrzygn4 sąd ale dostanie Pan na piśmie odpowiedź.

Nikt więcej nie zło$ł interpelacji i zapytania, dlatego Przewodniczący RM zamknął
ten punkt i przeszedł do kolejnego.
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Ad. 6. Wolne wnioski i informacje

Przewodniczący RM otworzył ten punkt porządku obrad.

Wolne wnioski złożyli :

Głos zabrał radny RM Zdzisław Szwarc, który chciał uzyskać informację jak przebiega
sprzedaż węgla po preferencyjnych cenach dla mieszkańców grniny oraz jaki procent
został już zrealizowany.

Głos zabrala wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która wskaza?ła, że mieszkańcy
zwracają się z prośbą, żeby wzdłuż schodów, schodząc do kościoła zarnontować trzy
ma?łe przęsła. Wyjaśniła, że jest tarn wąski zjazd i może dojść do kolizji. Nadmieniła,
że nie są to jakieś duże koszty i może to być co kawalek, jeden, drugi, trzeci.

Następnie wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko poinformowa?ła, że do dnia
dzisiejszego nie otrzymała odpowiedzi na pytanie zadane na ostatniej sesji.

Głos zabra?ła Sołtys Sołectwa Skarpa Pani Ewa Czeszewska, która prosiła o
uzasadnienie odpowiednimi przepisarni (konstytucja, ustawa, uchwa?ła, regularnin)
na jakiej podstawie Pan Przewodniczący odebral jej głos na sesji w dniach 25 maja
2022r. i 30 listopada 2022r.

Ponadto Pani Sołtys Sołectwa Skarpa przedstawiła wniosek cyt: ,,wnoszę o
ustosunkowanie się do zapisu z wniosku o uzyskanie środków Funduszu
Przeciwdzia?łania COVID-19 dla gmin z przeznaczeniem na inwestycje realizowane w
miejscowościach, w których funkcjonowały zlokalizowane pańsiwowe
przedsiębiorstwa gospodarki rolnej, co stanowi za?łącznik nr 3a do uchwały nr 102
Rady Ministrów z dnia 23 lipca 2020 r. poz. 662, poz. 1011, poz. 1046, poz. 1144. W
punkcie 8f wpływ planowanej inwestycji na ograniczenie skutków klęsk ?ołowych
lub zapobieganie im w przyszłości, jeżeli planowana inwestycja może mieć taki wpływ,
Gmina Sępólno Krajeńskie uzasadniła, że inwestycja w przypadku klęski ?ołowej
obiekt będzie stanowił miejsce tymczasowego schronienia dla osób, które ucierpia?ły
w jej wyniku. Zmiana z zadania pt. budowa sali gimnastycznej przy Szkole
Podstawowej w Zalesiu na zadanie pt. budowa boiska wielofunkcyjnego z
nawierzchnią poliuretanową przy Szkole Podstawowej w Zalesiu nie określa w jaki
sposób ten obiekt ma zapewnić mieszkańcom schronienie w wyniku klęski. W
związku z tym wnoszę o wyjaśnienie".

Następnie Pani Sołtys Sołectwa Skarpa zło$ła kolejny wniosek cyt: ,,wnoszę o
złożenie wniosku o fundusze ze środków z przeznaczeniem na inwestycje realizowane

miejscowościach, w których funkcjonowały zlokalizowane państwowe
przedsiębiorstwa gospodarki rolnej na budowę nowej ekonomicznej świetlicy wiej skiej
w Skarpie. Uzasadnienie: Rada Miejska podjęła uchwałę z dnia 30 czerwca 2021r. w
sprawie przyjęcia ,,Strategii Rozwoju Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021- 2030"
w celu strategicznym 1, osi priorytetowej 2, w punkcie 3 budowa, rozbudowa i
remonty świetlic wiejskich jest napisane, że w większości przypadków stan tych
obiektów jest dobry, jedna?k wymagają prac remontowych o różnyrn zakresie, zaś w
przypadku wsi Zboże, Lutówko i Skarpa niezbędne jest wybudowanie nowych. W
związku z powyższym wnoszę o pozyska?nie środków i realizację budowy nowej
świetlicy wiejskiej w Skarpie, zgodnie ze Strategią Rozwoju Gminy Sępólno Krajeńskie
na lata 2021-2022".

W

Nikt więcej nie złooł wniosku.
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Następnie Przewodniczący RM poinformował, że w dniu 19 grudnia 2022r. wpłynęła
odpowiedż na Apel Nr LI/ 1 /2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie
wsparcia leczenia dzieci chorujących na rdzeniowy zanik mięśni (SMA). Odpowiedź
została przekazana radnyrn za pomocy poczty elektronicznej. W związku z tym, że
radni mieli możliwość zapoznania się z treścią Przewodniczący RM nie odczytał jej.
Radni nie wnieśli sprzeciwu.

Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo od
mieszkańca o podjęcie uchwały o wpisanie przez Marsza?łka Województwa Kujawsko-
Pomorskiego linii kolejowej numer 280 na odcinku Kcynia-Nakło nad Notecią-
Mrocza-Więcbork-Sępólno Krajeńskie -Karnień Krajeński -Ogorzeliny do
Wojewódzkiego Planu Transportu Województwa Kujawsko-Pomorskiego na rzecz
rewitalizacji w/w linii nr 281 i wpisanie w 2023 roku do nowego Wojewódzkiego Pla?nu
Transportu Codziennych Przewozów Pasaźerskich PKP na linii kolejowej numer 281
na odcinku Kcynia- Nakło nad Notecią- Mrocza- Więcbork- Sępólno Krajeńskie-
Ka?rnień Krajeński- Ogorzeliny. Wniosek został przekazany do Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji RM, w celu podjęcia stosownych działa?ń zgodnie z przepisami.

Dodał także, że wszyscy radni otrzymali imienne podziękowania od Lidera Grupy
Sępoleńskiej za udział w Szlachetnej Paczce. Nadmienił, że osoba do której trafiła
paczka, była bardzo wzruszona. Przewodniczący RM podziękował za wsparcie.

Pismo stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Nikt więcej nie zabra?ł głosu, dlatego Przewodniczący RM zamknął ten punkt porządku
obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad.7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
na 2023 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni plan pracy otrzymali wraz z
materiała?rni sesyjnyrni i mieli możliwość zapoznania się z nim. W związku z tym złożył
wniosek o nieodczytywa?nie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na
2023 rok.

Do złożonego wniosku nikt nie miał uwag, w związku z tym Przewodniczący RM
zarządził głosowanie nad wnioskiem oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować
w protokole sesji.

Wniosek o nieodczytywanie planu pracy Rady Miejskiej na 2023 rok został przyjęty
następującyrni głosami:

za-15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Następnie stwierdził, że zgodnie z przyjętym wnioskiem plan pracy nie będzie
odczytany. Zapytał, czy ma ktoś pytania do planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2023 rok. Dodał, źe w grudniu 2023 roku sesja odbędzie się 28
grudnia tj. w czwartek, żeby to nie było zaraz po świętach.
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Nikt nie zabra?ł głosu, zatem Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowa?nie nad
przyjęciem planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 roku oraz
poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok
zosta?ł przyjęty następującymi głosarni:

za-15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymalo się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Plan pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok stanowi załącaznik nr
12 do protokołu.

Ad. 8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
na 2023 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowal, że radni plany pracy otrzyrnali wraz z
materiałami sesyjnymi i mieli możliwość zapoznania się z nim. W związku z tym złożył
wniosek o nieodczytywanie planów pracy komisji Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2023 rok.

Do złożonego wniosku nikt nie miał pytań, w związku z tym Przewodniczący RM
zarządził głosowanie nad wnioskiem oraz poprosii aby wyniki głosowania odnotować
w protokole sesji.

Wniosek o nieodczytywanie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2023 rok został przyjęty następującymi głosami:

za-15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyma?ło się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM przeszedł do kolejnych podpunktów:

a) Komisji Rewizyjnej

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
odczytany plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok, będzie stanowił załącznik do
protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapyta?ł, czy są pytania do planu pracy Komisji Rewizyjnej.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowanie oraz poprosił o odnotowa?nie wyników głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2023 rok zosta?ł przyjęty następującymi głosarni:

za-15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu.
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Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok
stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
odczytany plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2023 rok, b«;dzie stanowił
zalącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej
Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapyta?ł, czy są pytania do planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zamknął dyskusję i zarządził
głosowanie oraz poprosił o odnotowanie wyników głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok został przyjęty następującymi głosami:

za-15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załąrznik nr 16 do protokołu.

Pla?n pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
na 2023 rok stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

c) Komisji Budżetu

Przewodniczący RM poinformowal, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Budżetu na 2023 rok, będzie stanowił załącznik do
protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Sępólno Krajeńs?-cie.

Następnie zapyl?ał, czy są pytania do planu pracy Komisji Budżetu.

Radni pytań nie mieli, wobec powyższego Przewodniczący RM zamknął dyskusję i
zarządził głosowanie oraz poprosił o odnotowanie wyników głosowania w protokole
sesji.

W wyniku głosowa?nia pla?n pracy Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2023 rok został przyjęty następującyrni głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Plan pracy Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok
stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

d) Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czyta?ńy pla?n pracy Komisji Gospodarki Komunaln-ej oraz Porządku Publicznego na
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2023 rok, będzie stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie
Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej
oraz Porządku Publicznego.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowanie oraz poprosił o odnotowanie wyników głosowania w protokole sesji.,

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku
Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok zosta?ł przyjęty
następującymi głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

e) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji (światy, Kultury, Sportu i Zdrowia na 2023 rok, będzie
stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji
Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytal, czy są pytania do planu pracy Komisji Ośw'aty, Kultury, Sportu i
Zdrowia.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowanie oraz poprosił o odnotowanie wyników głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji (światy, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok zosta?ł przyjęty następującyrni głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejsłciej w Sępólnie
Krajeńskim na 2023 rok stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

f) Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2023 rok,
będzie stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu
Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i
Ochrony Środowiska.
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Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowanie oraz poprosił o odnotowanie wyników głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok został przyjęty następującymi
głosarni:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- 2 radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

g) Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej na 2023 rok, będzie
stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji
Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapyta?ł, czy są pytania do planu pracy Komisji Statutowej i Pomocy
Społecznej.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowa?nie oraz poprosił o odnotowanie wyników głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2023 rok został przyjęty następujący głosami:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2023 rok stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt. Następnie ogłosił przerwę w obradach sesji
do godziny 11:30.

Po za?kończeniu przerwy Przewodniczący RM wznowił obrady LII sesji RM i przeszedł
do kolejnego punktu porządku obrad. Poinformowa?ł, że skład 15 radnych.

Ad.9. Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Sępólno Krajeńskie ź Budżet
Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023 rok:

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie wraz z autopoprawką

Przewodniczący RM poinformował, źe projekt uchwały wraz z autopoprawką radni
otrzyrnali wraz z zawiadomieniem o sesji.
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Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy Sępólno Krajeńskie wyjaśniła, że Wielóletnia
Prognoza Finansowa została sporządzona na okres 2023 - 2033. Wzrost dochodów i
wydatków przyjęto głównie na poziomie 7,8'Vo na podstawie danych przyjętych przez
Ministerstwo Finansów do opracowania projektu budżetu państwa oraz po części na
podstawie własnej analizy budżetu z lat poprzednich. Zaplanowane spłaty
zobowiązań ustalono na podstawie zawartych umów. Odsetki z nich oszacowano na
podstawie zawartych umów oraz analizy własnej.

Pani Skarbnik Gminy wskaza?ła, źe jeśli chodzi o wydatki na bieżącą obsługę długu w
latach objętych prognozq ujeto tylko odsetki od zaciągniętych po$czek i ]-credytów.
Nadwyżka budżetowa, która jest zaplanowana od 2024 roku zaplanowano na spłatę
zobowiązań w latach kolejnych. Planowane dochody ze sprzeda0 majątku dotyczą
sprzedaży działek i lokali, jeżeli chodzi o 2023 rok, bo tylko tego okresu dotyczą.
Prognozę kwoty długu sporządzono w oparciu o zawarte umowy pożyczkowe i
kredytowe oraz przewidywane zaciągnięcia zobowiązania finansowe, w tym m.in.
zobowiązania na pokrycie planowanego deficytu.

Następnie Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, że dochody majątkowe dotyczą
dofinansowań w rarnach zada?ń z Rządowego Funduszu Polskie Ład, Rządowego
Funduszu Inwestycji Lokalnych, Regionalnego Prograrnu Operacyjnego dla
Województwa Kujawsko- Pomorskiego oraz Prograrnu Rozwoju Obszarów Wiejskich.
Wydatki inwestycyjne stanowią prawie 25% wydatków ogółem. Do wyliczenia r'elacji,
o której mowa w art. 243 ustawy o finansach publicznych przyjmuje się okres
ostatnich 7 lat.

Ponadto Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy Pa?ni wskaza?ła, że do projektu
uchwały, który radni otrzymali wprowadza się autopoprawkę polegającą na
zwiększeniu kwoty dochodów i wydatków bieżących o 912 0 14,94 zł tj. do wysokości
określonych w uchwale budż.etowej. Zmiana ta związa?na jest z przesunięciem
realizacji zadania dotyczącą zakupu sprzętu komputerowego tzw. granty PPGR.
Autopoprawka została omówiona i zosta?ła przesłana w materiałach do sesji. Projekt
Wieloletniej Prognozy Finansowej wraz z autopoprawką zosta?ł omówiony i
zaopiniowany pozytywnie.

b) uchwała Nr 17/WPF/2022 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 grudnia 2022r. w sprawie opinii o

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie

Uchwałę radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji.

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący RM odczytał sentencję uchwały.

Uchwała Nr 17/WPF/2022 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 grudnia 2022r. w sprawie opinii o projekcie
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie
stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

c) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot.
projektu uchwały Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie
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Przewodniczący RM poinformował, ze opinię radni otrzymali wraz z zawiadomieniem
o sesji.

Pan Janusz Tomas Przewodniczący Komisji Budżetu Rady Miejskiej w S«;;pólnie
Krajeńskim odczytal opinię ww. Komisji do projektu uchwaly Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Kraj eńskie.

Opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu uchwały
Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy Fina?nsowej Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

d) dyskusja

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu Przewodniczący RM zarnknął podpunkt dyskusja
i przeszedł do kolejnego podpunktu z porządku obrad.

e) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM za?rządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie
Wieloletniej Prognozy Fina?nsowej Gminy Sępólno Krajeńskie oraz poprosił aby wyniki
głosowania odnotować w protokole sesji.

W wyniku głosowa?nia uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie została przyjęta następującymi głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymalo się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Uchwała Nr LII/478/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28
grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

f) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2023 rok wraz z autopoprawką

Projekt uchwa?ły z autopoprawką radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji.

Pani .Anna Buchwald Skarbnik Gminy Sępólno Krajeńskie poinformowała, źe budż,et
Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023 rok zosta?ł opracowany w oparciu o następujące
za?łożenia:

- przewidywane wykonanie dochodów i wydatków zaplanowano na poziomie 16, lo/n,
tj. na poziomie inflacji, która miała miejsce na koniec sierpnia;
- wydatków rzeczowych na poziomie 7,8'/o;
- wydatków na wynagrodzenia na poziomie 9,6o/o, tj. na podstawie wskażników
określonych do projektu budżetu pa?ństwa.
- przedstawione przez Ministerstwo Finansów wielkości planowanej subwencji ogólnej
części wyrównawczej, równowa?żącej oraz oświatowej na podstawie informacji tarn
zawartych ;
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dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku PIT oraz z podatku CIT,
podstawie informacji przedstawionych przez Ministerstwo Finansów.

na

Następnie Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, że Kujawsko-Pomorski Urząd Wojewódzki
określił również wysokość dotacji celowych przeznaczonych na realizację zadań
zleconych i własnych gminy na podstawie porozumień z organarni administracji
rządowej. Poza tym uwzględniono dotychczas podpisane umowy na realizację zadań
z udziałem środków zewnętrznych oraz przewidywanych wpływów dofinansowań
związanych z ich realizacją.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy stwierdziła, że budżet na 2023 rok jest
budżetem deficytowym. Deficyt według planu wynosi3 800 000,00 zł. Pokrycie tego
deficytu zaplanowano planowanym kredytem w tej sa?rnej wysokości.

Poza tym w uchwale budżetowej określono:
- dochody i wydatki związane z realizacją za.jć z zakresu administracji rządowej;
- określono dotacje dla organizacji pozarządowych;
- określono zadania związane z realizacją sprzeda;ży napojów alkoholowych, ochroną
środowiska, funduszem sołeckim, gospodarką odpadarni.

Ponadto Skarbnik Gminy wskazała, że wysokość wydatków majątkowych
zaplanowano na poziomie prawie 25 tys. zł. Głównyrni żródłarni fina?nsowania tych
zada?ń są wydatki z Rządowego Funduszu Polski Ład oraz z Rządowego Funduszu
Inwestycji Lokalnych. Z uwagi na deficyt bieżący grnina nie może finansować wkładów
własnych w realizacji części zadań ze środków własnych.

Następnie Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy powiedziała, że do projektu budżetu,
który radni otrzymali wprowadza się następującą zmianę zawartą w autopoprawce,
związaną z zakupem sprzętu komputerowego i usługi Internet w ramach programu
tzw. granty PPGR. Wskazala, że wprowadza się zadanie dotyczące zakupu sprzętu
komputerowego i usługi Internetu w ramach prograrnu PPGR w łącznej wysokości
912 0 14,94 zł. W związku z tym w za?łączniku nr 1 w dochodach bieżących w dziale
750 rozdział 75095 paragraf 2057 wprowadza się kwotę 912 014,94 zł. Natomiast w
za?łączniku nr 2 wydatki bieżące w tym sarnym dziale i rozdziale w paragrafse 4217
kwotę 910 544,94 zł na zakup laptopów i w paragrafie 4367 kwotę 1470,00 zł na
usługę Internetu. Zwiększa się plan dochodów i wydatków bieżących o kwotę
912 0 14,94 zł. Nadmieniła, że dodatkowo aktualizuje się, w związku z tym, że są to
zadania finansowane ze środków zewnętrznych za?łącznik nr 10, który o?-creśla
wysokość zadań związanych z realizacją zadań wydatków strukturalnych.

Ponadto Pani Skarbnik Gminy wskaza?ła, ze dodatkowo z dniu dzisiej szym na Komisji
Budżetu została przedstawiona kolejna zmiana związana z realizacją zadania
dotyczącego wykonania dokumentacji projektowej na budowę dróg, na które grnina
otrzymała promesę. Są to umowy na wykona?nie dokumentacji, które są w trakcie
realizacji. W związku z otrzymaniem pozwoleń część zadań związanych z
dokumentacją Sikorz, Bajkowa oraz Trzciany zostaną przesunięte do pełnej realizacji
na 2023 rok. W związku z tym w za?łączniku nr 3 wprowadza się następuj ącą zmianę:
z pozycji 4, tarn gdzie są określone dochody własne, na finansowanie realizacji
zadania dotyczące budowy dróg Bajkowa, Radosna, Reja, Prusa, Więcborska, droga
Trzciany, Sikorz oraz Dziechowo przesuwa się kwotę 103 295,40 zł do pozycji 5 na
dokumentację drogi Świdwie, Trzciany, Dziechowo. Zmiana ta zosta?ła omówiona na
Komisji Budżetu w dniu dzisiejszym i zaopiniowana pozytywnie.
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g) uchwała Nr 17/P/2022 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 (rndnia 2022 r. w sprawie opinii o

projekcie uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023 rok

Przewodniczący RM poinformował, ze uchwalę radni otrzymali wraz z

zawiadomieniem o sesjł i mieli możliwość zapoznania się z jej treścią, dlatego
odczytana zostanie tylko jej sentencja.

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał sentencję w/wym.
uchwały.

Uchwala Nr 17/P/2022 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Bydgoszczy z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały
budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023 rok stanowi załącznik nr 32 do
protokołu.

h) uchwała Nr 16/Dpr/2022 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 7rndnia 2022 r. w sprawie opinii o

możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w
projekcie uchwaly budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023 rok

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że kopię uchwały radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji i mieli możliwość zapoznania się z jej treścią,
odczytana zostanie tylko jej sentencja.

WraZ Z

dlatego

Pan Fra?nciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał sentencję w/wym.
uchwały.

Uchw'ala Nr 16/Dpr/2022 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o moźliwości
sfinansowania planowa?nego deficytu przedstawionego w projekcie uchwały
budźetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023 rok stanowi załącznik nr 33 do
protokołu.

i) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot.
projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia budżetu Gminy

Sępólno Krajeńskie na 2023 rok.

Przewodniczący RM poinformował, że opinię radni otrzymali wraz z zawiadomieniem
o sesji.

Pan Janusz Tomas Przewodniczący Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim odczytał opinię Komisji Budżetu dot. projektu uchwały Rady Miejskiej
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023 rok.

Opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu uchwały
Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023
rok stanowi załącznik nr 34 do protokołu.

j) ópinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału w Sępólnie
Krajeńskim w sprawie projektu budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na

2023 rok
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Przewodniczący RM poinformowal, że radni otrzymali kopię opinii. Następnie odczytał
treŚĆ opinii.

Kserokopia opinii stanowi załącznik nr 35 do protokołu.

k) dyskusja

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu Przewodniczący RM zamknął podpunkt dyskusja
i przeszedł do kolejnego podpunktu porządku obrad.

l) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok

Przewodniczący RM za?rządził głosowanie nad podjęciem uchwa?ły w sprawie
uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2023 rok oraz poprosił, aby
wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

W wyniku głosowania uchwa?ła w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok zosta?ła przyjęta następującyrni głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyma?ło się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 36 do protokołu.

Uchwała Nr LII/479/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28
grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na
2023 rok stanowi załącznik nr 37 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu z porządku
obrad.

Głos zabral Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Kajeńskiego, który
podziękował za jednomyślne podjęcie uchwa?ły budżetowej na rok 2023. Jest to
dokument, który da możliwość dalszego dzia?łania na rzecz mieszkańców. Doda?ł, że
będzie to trudny budżet i wynika on z róznych okoliczności zewnętrznych ale
postarają się go zrealizować. Ponadto podziękowal za prace nad tym budżetem
wszystkim przewodniczącym poszczególnych komisji oraz radnym na czele z
Przewodniczącym Komisji Budżetu, która ma ogromny wpływy na tworzenie budżetu,
jego realizację i sprawdzanie. Jeszcze raz podziękował za jednogłośne przyjęcie
budżetu, chociaż przy obecności 14 radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że od tej chwili Rada Miejska będzie
obradowala w 13 osobowym składzie.

Ad. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2022 rok

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwa?ły radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.
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Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt związany jest ze
zmniejszeniem planu dochodów i wydatków o kwotę 1 994 389,13 zł. Zmia?na ta
związana jest ze zmianami porządkowymi związanymi z wykonaniem budżetu do
końca roku przez jednostki. Natomiast główna zmiana dotycząca zmniejszenia tego
planu związana jest z korygowaniem kwoty zaplanowanej dochodów i wydatków
związanej ze sprzedażą węgla. Pani Skarbnik wyjaśniła, źe gmina spodziewała się, iż
będzie więcej osób zainteresowanych, dlatego zaplanowano dochody i wydatki na
poziomie 4 milionów złotych, natomiast z uwagi na mniejszą ilość osób
zainteresowanych koryguje się tą kwotę do wysokości 2 milionów, gdzie ostatecznie
powinna być ta kwota jeszcze mniejsza. Dodała, że jeżeli chodzi o budżety jednostek,
to zabezpiecza się środki w Ośrodku Pomocy Społecznej na dzieci w pieczy zastępczej
oraz osoby przebywające w domach opieki oraz zwiększa się budżet w Centrum
Ma?łego Dziecka do wysokości 20 tys. zŁ

Następnie Pani Buchwald wskazała, że do projektu budżetu, który radni otrzymali
wprowadza się jeszcze zmianę związaną z uwagą Regionalnej Izby Obrachunkowej,
chodzi o przesunięcie środków 9 604,55 zł z rozdziału 616 do rozdziału 614, jest to
dotacja na budowę chodników przy drogach powiatowych dla powiatu, w celu
wykonania uchwaly Rady Miejskiej. Nadmieniła, że zmiana ta została omówiona na
posiedzeniu w dniu dzisiejszyrn i zaopiniowana pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwa?łę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2022 rok została przyjęta następującyrni głosami:

13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymał się - O radny
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 38 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LII/480/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28
grudnia 2022 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2022 rok stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

b) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania
przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Sępólno
Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali
z zawiadomieniem o sesji.

wraz

Pan Zbigniew Marek Tymecki Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej
w Sępólnie Krajeńskim przedstawił projekt uchwały.

Uchwala uzyskała pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady
Miejskiej.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.
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Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnk?nął dyskusję oraz
zarządził głosowa?nie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania
przedszkolnego w przedszkolach i oddzia?łach przedszkolnych w szkołach
podstawowych prowadzonych przez Gminę Sępólno Krajeńskie została przyjęta
następującymi głosarni:

13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 40 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LII/481/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28
yrndnła 2022 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z
wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Sępólno Krajeńskie
stanowi załącznik nr 41 do protokołu.

c) ustalenia regulaminu określającego składniki wynagrodzenia
nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych

przez Gminę Sępólno Kraietiskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz
zawiadomieniem o sesji.

z

Pan Zbigniew Marek Tymecki Dyrektor ZOOS Sępólno Krajeńskie przedstawił projekt
uchwały.

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i
Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnknąl dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego składniki wynagrodzenia
nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę
Sępólno Krajeńskie zosta?ła przyjęta następującymi głosarni:

13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 42 do protokołu.

za-

Uchwała Nr LII/482/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dn'ia 28
grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego składniki
wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych
prowadzonych przez Gminę Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 43 do
protokołu.

d) uchwalenia ,,Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanaHzacyjnych na lata 2023-2026"
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Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwaly radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

WraZ Z

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwo3u
Gospodarczego przedstawiła projekt uchwały . Dodała, że tą uchwa?łą wprowadza się
wieloletni plan rozwoju w zakresie urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych, co
stanowi za?łącznik do uchwały.

Projekt uchwa?ły został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego, a także Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i
Ochrony Środowiska i zosta?ł zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknąl dyskusję oraz
za?rządził głosowa?nie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie uchwalenia ,,Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2023-2026" zosta?ła przyjęta
następującymi głosarni:

13 radnych, przeciw - O radnych, wst?rzymalo się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 44 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LII/483/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28
grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia ,,Wieloletniego planu rozvto3u i
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata
2023-2026" stanowi załącznik nr 45 do protokołu.

e) przyjęcia aktualizacji ,,Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy
Sępólno Krajeńskie"

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego przedstawiła projekt uchwały. Przedstawiając uzasadnienie dodała,
że w dniu 20 grudnia Gmina uzyskała opinię Regionalnego Dyrektora Ochrony
Środowiska, znak pisma WO0.410.472.2022.MD1, który po zapoznaniu się z
projektem Planu, stwierdził brak konieczności przeprowadzenia oceny oddziaływania
na środowisko.

Projekt niniejszej uchwa?ły został pozytywnie zaopiniowany na Komisji Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnknJ dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.
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Uchwała w sprawie przyjęcia aktualizacji ,,Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla
Gminy Sępólno Krajeńskie" została przyjęta następującymi głosarni:

13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 46 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LII/484/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28
grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia aktualizacji ,,Planu Gospodarki
Niskoemisyjnej dla Gminy Sępólno Krajeńskie" stanowi załącznik nr 47 do
protokołu.

f) wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Sępólno Krajeńskie
wkładu niepieniężnego do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej ,,KZN-

Bydgoski" Sp. z o.o. w Inowrocławiu, w postaci prawa wlasności
nieruchomości gruntowej zlokalizowanej w Sępólnie Krajeńskim, przy

ul. Kamila Baczyńskiego

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły radni otrzyrnali wraz
zawiadomieniem o sesji.

z

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z udziałem radnych z innych Komisji w dniu
05. 12.2022 r.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił aby wyniki głosowa?nia
odnotować w protokole sesji.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że od tego momentu Rada Miejska będzie
obradowała w 14 osobowym składzie.

Uchwala w sprawie wyra?żenia zgody na wniesienie przez Gminę Sępólno Krajeńskie
wkładu niepieniężnego do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej ,,KZN- Bydgoski" Sp.
z o.o. w Inowrocławiu, w postaci prawa własności nieruchomości gruntowej
zlokalizowanej w Sępólnie Krajeńskim, przy ul. Ka?tnila Baczyńskiego zosta?ła przy'ęta
następującymi głosarni:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymalo się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wyka?z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 48 do protokołu.

za-

Uchwała Nr LII/485/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28
grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę
Sępólno Krajeńskie wkładu niepieniężnego do Społecznej Inicjatywy
Mieszkaniowej ,,KZN- Bydgoski" Sp. z o.o. w Inowrocławiu, w postaci prawa
własności nieruchomości gruntowej zlokalizowanej w Sępólnie Krajeńskim, przy
ul. Kamila Baczyńskiego stanowi załącznik nr 49 do protokołu.
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g) przeprowadzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich oraz
Przewodniczących Zarządów Osiedli i Zarządów Osiedli

na kadencję 2023-2027

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawia4omieniem o sesji.

Pan Dariusz Wojtania Se?-cretarz Gminy Sępólno Krajeńskie przedstawił projekt
uchwały.

Projekt uchwa?ły uzyskał pozytywną opinię Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt więcej nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknąl dyskusję
oraz zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przeprowadzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich ora?z
Przewodniczących Zarządów Osiedli i Zarządów Osiedli na kadencję 2023-2027
została przyjęta następującyrni głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załąrznik nr 50 do protokołu.

Uchwała Nr LII/486/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28
grudnia 2022 roku w sprawie przeprowadzenia wyborow 8ołtysów i Rad
Sołeckich oraz Przewodniczących Zarządów Osiedli i Zarządów Osiedli na
kadencję 2023-2027 stanowi załącznik nr 51 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje
Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na

interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

Przewodniczący RM poinformował, źe wpłynęła odpowiedź na interpelację złożoną
przez wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Jadwigę Bukolt w sprawie położenia
chodnika wzdłuź parkingu przy bud3mku Urzędu Miejskiego w Sępólnie Krajeńskim
oraz na odpowiedź na interpelację złożoną przez Klub Radnych Radni Mieszka?ńcom
w Sępólnie Krajeńskim w sprawie wprowadzenia do projektu budżetu na rok 2023
realizacji przedsięwzięć polegających na remoncie ul. Ogrodowej oraz ustaleniu
przebiegu ul. Wiatrakowej wraz z wykupem gruntów. Nadmienił, że odpowiedzi
zostały przekazane radnyrn za pomocy poczty elektronicznej, umieszczone na stronie
BIP gminy, na stronie internetowej yvtvyv.gmina-sepolnci.pl oraz wywieszone na
tablic9 ogłoszeń UM.

Kserokopie pism stanowią załączniki nr 52 i nr 53 do protokołu.

Następnie zarnkną?ł ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.
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Ad. 12. Odpowiedzi na wolne wnioski.

Przewodniczący RM otworzył kolejny punkt porządku obrad i poprosił Pana
Waldema?ra Stupa?łkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego o udzielnie
odpowiedzi na złożone w dniu dzisiejszym wnioski lub wyznaczenie do odpowiedzi
odpowiedniego pracownika.

Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wskazał, iż zapyta?nia
skierowane przez Pana radnego Antoniego Dolnego odpowiedziane zostaną na piśmie.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do wniosku
wiceprzewodniczącej RM Anny Miczko w sprawie zarnontowania trzech przęseł na
schodach zejściowych przy Banku Millenium. Nadmienił, że trzeba będzie rozpoznać
sytuację, czy jest to możliwe od strony przepisów technicznych po stronie krawężnika.
Dodał, że najprościej byłoby doło0ć barierkę do budynku banku, lecz wtedy
wymagana jest zgoda. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego poprosił pracowników aby
rozpoznali temat jak to zrealizować.

Ponadto Burmistrz Sępólna Krajeńskiego poinformowa?ł, że na wystąpienia Pani
Sołtys Skarpy też zosta?ną udzielone stosowne odpowiedzi na piśmie.

Gos zabrał Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i
Rolnictwa, który udzielił odpowiedzi na wniosek radnego RM Zdzisława Szwarca w
sprawie tego ja?k przebiega sprzeda?ż węgla po preferencyjnej cenie. Wyjaśnił, że swego
czasu weszła ustawa o preferencyjnej sprzeda$ węgla przez grninę. Według zapisów
ustawy okres sprzeda0 węgla został podzielony na dwie części, jeden do końca roku
2022, gdzie mieszkajicom przysługiwa?ł zakup po preferencyjnej cenie węgla w ilości
1,5 tony. Drugi okres to od 1 stycznia 2023 do 30 kwietnia 2023, gdzie mieszkańcowi
również będzie przysługiwaa limit 1,5 tony. Nadmienił, że w międzyczasie przepisy się
zmieniły i mieszkańcy, którzy nie wykorzystali swojego limitu w 2022 roku mogą
calość przenieść na 2023, czyli 3 tony, a ci którzy wykorzystali część swojego limitu,
to będą wykorzystywali to co im zosta?ło, albo trochę więcej. Doda?ł, że do te3 pory
złożono 639 wniosków, wydano 2 odmowy na złożone wnioski, ponieważ jedna osoba
była za?rneldowana poza granicą naszej gminy i nie zarnieszkiwała tutaj , czyli zgodnie
z ustawą nie należał się jej zakup węgla, a druga odmowa dotyczyła złożenia dwóch
wnioski na jedną nieruchomość. Ponadto 67 osób zrezygnowało z zakupu węgla do
dnia dzisiejszego, czyli na dzień dzisiejszy 85-90o/o wniosków zostało już
rozpatrzonych tj. 570 wniosków. Zaawizowa?no 700 ton węgla, 200 ton ekogroszku i
500 ton orzecha. Do dnia wczorajszego zostało sprzedane 565 ton. Dane związane ze
sprzeda,Łą do końca roku mogą się zmienić.

Przewodniczący RM poinformował, ze otrzymał informację pisemną dot. realizacji
wniosków z poprzedniej sesji RM, odpowiedź zostala przesłana radnym za pomocą
poczty elektronicznej i dlatego nie będzie odczytana, chyba że radni vqra?ża, taką wolę.
Głosów sprzeciwi?i nie było. Odpowiedż dotyczy wniosków Pani Ewy Czeszewskiej
Sołtysa Sołectwa Skarpa w sprawie pokrycia dachowego zawierającego azbest,
znajdującego się na wiacie przystanku w miejscowości Skarpa oraz w sprawie prac
naprawczych jednej ze ścian Świetlicy Wiejskiej w Skarpie.

Kserokopia pisma sta?nowi załącznik nr 54 do protokołu.
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Przewodniczący RM zapytal, czy są pytania do udzielonych odpowiedzi?

Pytań nie było.
Następnie Przewodniczący RM poprosił o udzielenie odpowiedzi
poprzednich sesji.

na wnioski z

Przewodniczący RM udzielił odpowiedż na wniosek zgłoszony przez radnego RM
Zdzisława Grzecę w sprawie aby Komisja Budżetu obradowała co miesiąc jako
ostatnia, a komisje stałe swoje posiedzenia odbywały w pierwszym tygodniu miesiąca.
Poinformował, źe w trakcie przerwy w obradach sesji odbyło się spotkanie ze
wszystkimi przewodniczącymi komisji i ustalono, że od lutego w pierwszym w pełnym
tygodniu miesiąca będą działały komisje, oprócz Komisji Budż,etu. Komisja Budżetu
swoje posiedzenie rozpocznie w poniedzialek zaraz po posiedzeniu wszystkich komisji.

Następnie Pan Jarosław Dera udzielił odpowiedzi na wniosek zgłoszony przez
wiceprzewodniczącą RM Annę Miczko w sprawie naprawienia studzienek na ulicy
Sienkiewicza. Wskazał, że w tej sprawie odbyło się spotkanie z przedstawicielarni
GDDKiA. Udział w t3mi spotkaniu bra?ła wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, Prezes
ZGK wraz ze swoim pracownikiem oraz Kierownik Referatu GKR. Na miejscu
ustalono, że w najszybszym terminie remontu dorażnego dokona Generalna Dyrekcja,
natomiast co do całości sprawy i współpracy na przyszłość odbędzie się spotkanie w
gabinecie Burmistrza. Kierownik Referatu Pan Jarosław Dera dodał, że 6 studzienek
na ulicy Sienkiewicza zosta?ło dorażnie wyremontowanych, a spotkanie które było
planowane przed Świętami E3ozego Narodzenia z przyczyn niezależnych od nas,
zosta?ło przełożone na termin późniejszy. Termin ten będzie znany dziś lub jutro i
wtedy odbędą się dyskusje co dalej z ulicą Sienkiewicza, Hallera, Koronowską oraz
Chojnicką.

Ponadto Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospoda?rki Komunalnej i Rolnictwa
udzielił odpowiedzi na kolejny wniosek zgłoszony przez wiceprzewodniczącą RM Annę
Miczko w sprawie z jakich środków i na jakiej podstawie została wybudowana droga
do bloków deweloperskich, poniewa?ź pytają o to mieszka?ńcy ulicy Ogrodowej.
Wyjaśnił, że droga do bloków wybudowanych przy ulicy Ogrodzenia nr 10 il2 została
wybudowana na podstawie porozumienia zawartego z Firmą MK- developer. Warunki
w umowie były określone tak, że deweloper daje materiał na całość budowy,
natomiast po stronie robocizny realizuje to grnina.

W dalszej kolejności Kierownik Referatu GKR udzielił odpowiedzi na wniosek, czy są
robione przeglądy stanu technicznego przystanków i czy były jakieś zalecenia w tych
przeglądach. Poinformował, że są wykonywane przeglądy przystanków przez nasze
służby i przez ludzi z Wydzia?łu Gospodarki Komunalnej. Nadmienił, że róźne usterki
były zgłaszane na sesjach oraz na komisjach i przed Świętarni Bożego Narodzenia 4
przystanki zostały wyremontowane dokładnie.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.
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Ad. 13. Zakończenie sesji

Przewodniczący RM w imieniu radnych Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim oraz
własnym podziękował za życzenia wigilijno-noworoczne nadesłane do biura Rady
Miejskiej, przesłane mailem oraz przekazane osobiście. Następnie przekaza?ł życzenia
na zbliżający się Nowy 2023 Rok $cząc dobrego zdrowia, zadowolenia z pracy
zawodowej i społecznej, wytrwałości, optymizmu i wiary w to, że ka,żdy następny dzień
w 2023 roku będzie lepszy od poprzedniego.

Następnie o godz. 12:32 w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Franciszek
Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystl-cim za udział w sesji.
Zarnknął sesję Rady Miej skiej w Sępólnie Krajeńskim wypowiadając słowa , ,Zamykarn
LII sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim?.

Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 13 stycznia 2023 r.

Obrai m pr: ł:

Przewodnicząi
Q?A!'

inż. Franci:

iej skiej

Lesinski.e.

Protokołowia:

-g"#=?ena Frosina

Kierownik Referatu Organizacyjnego
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